
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

16 грудня 2021 року                         м. Черкаси                                  № 19 

        
 

засідання постійної комісії з питань     

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

Всього членів комісії  -   13 

Присутні на засіданні   -   10 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії        –  Віштак І.А. 

секретар постійної комісії    –  Радченко С.В. 

 

Члени комісії: Вельбівець О.І.,  Гайович В.Ю., Куліков В.В., Курбет Є.О.,  

                         Легойда С.М., Новицький І.В.,   Радуцький О.Р., Савчук Г.К. 

                                 

ВІДСУТНІ члени комісії: Осадчий В.О., Погорілий В.Г., Яріш А.А. 

                         

                          

Присутні запрошені на засідання: список додається (додаток 1). 

 

      У засіданні взяли участь:  голова обласної ради Підгорний Анатолій 

Вікторович, заступники голови обласної ради Доманський Володимир 

Миколайович, Лісовий Сергій Миколайович, Мушієк Михайло Григорович; 

голова обласної державної адміністрації Скічко Олександр Олександрович, 

заступники голови обласної  державної  адміністрації Гусак Віктор 

Григорович, Карманнік Роман Володимирович, Колосюк Галина 

Володимирівна; депутат обласної ради, керівник депутатської фракції 

політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» у обласній раді Коваль 

Віталій Володимирович; заступник начальника відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату обласної 

ради Гелеверя Ольга Іванівна.  
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Порядок денний: 

1.  Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2022 рік.  

Доповідає: 

 

Стеценко  

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної 

адміністрації 

       2. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

       3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020  № 4-8/VIII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2021 рік».  

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

       4. Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ – 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

       Вельбівець О.І., який висловив прохання щодо чіткого озвучення 

результатів голосування для фіксування їх у протоколі.  

 

1. СЛУХАЛИ:  

       Стеценка В.Б. щодо проєкту рішення «Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2022 рік». 

       Текст прєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 2).  

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який враховуючи, що члени комісії завчасно ознайомились 

із проєктом рішення, який було розміщено на офіційному вебсайті обласної 

ради, підтримав пропозицію членів комісії перейти до обговорення проєкту 

Програми. 

       Вельбівець О.І., який зазначив, що у нього є зауваження та пропозиції до 

проєкту Програми. Зокрема відмітив, що у Програмі відразу визначається 

перелік суб’єктів цього основного документу області. Але на його думку у 

абзаці, де зазначено, що «У ході виконання до Програми можуть вноситися 

зміни, зміни до Програми вносяться Черкаської обласною радою за поданням 

облдержадміністрації» дуже звужені  позиції всіх інших суб’єктів,  які мають 

право вносити пропозиції. Запропонував розширити перелік суб’єктів 

внесення пропозицій до означеної Програми та поставити його пропозицію 

на голосування.  
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       Стеценко В.Б., який пояснив, що право депутатів не порушується. 

Пропозиції надходять до обласної державної адміністрації, узагальнюються, 

а зміни вносяться обласною радою.  

        Вельбівець О.І., який зазначив, що, відповідно до порядку розгляду 

документів, якщо пропозиції надійдуть в обласну раду, голова ради спрямує 

документ обласній державній адміністрації, а саме Департаменту 

регіонального розвитку як координатору Програми, який готує узагальнені 

пропозиції для розгляду та затвердження обласною радою. При розгляді змін 

до Програми депутати запитають чи враховані пропозиції, а якщо не 

враховані, то з яких причин. Але зазначив, що суб’єктом подання пропозицій 

може бути не тільки обласна державна адміністрація, адже, на його думку, це 

є обмеження повноважень. Тому запропонував у розділі «ВСТУП», у п’ятому 

абзаці з кінця тексту, після слова «адміністрації» поставити кому і написати 

«органів місцевого самоврядування, органів виконавчої влади, громадських 

організацій відповідно до процедури розгляду документів» визначених 

відповідними інструкціями. 

      Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію депутата 

Вельбівця О.І. щодо внесення змін у проєкт Програми соціально-

економічного розвитку, а саме у відповідному абзаці після слова 

«облдержадміністрації» доповнити текст словами «органи місцевого 

самоврядування, органи виконавчої влади, громадські організації відповідно 

до процедури розгляду пропозицій». 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Вельбівець О.І., який нагадав, що на одному із засідань комісії, зазначив, 

що це відображено у протоколах і висновках постійної комісії, визначались, 

що одним з найпріорітетніших напрямків  у плані соціально-економічного 

розвитку області сьогодні є центр екстреної медичної допомоги.    

Запропонував визначити його  найпріоритетнішим у переліку і  заходах 

Програми. Попросив поставити пропозицію на голосування. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію депутата 

Вельбівця О.І. щодо визначення обєкту «Будівництво Обласного центру 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф» як пріоритетним у 

заходах Програми соціально-економічного розвитку. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 2,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Вельбівець О.І., який порушив питання актуальності будівництва 

«бункера» для обласного онкологічного диспансеру та необхідності 

придбання лінійного прискорювача.   

        Запропонував визначити будівництво «бункера» та придбання лінійного 

прискорювача для обласного онкологічного диспансеру, як одними із 
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найпріоритетніших заходів  у Програмі соціально-економічного розвитку 

області на 2022 рік. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про доповнення 

заходів Програми соціально-економічного розвитку ще одним пріоритетним 

заходом будівництво «бункера» та придбання лінійного прискорювача для 

онкодиспарсеру.  

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

  Радуцький О.Р., який зазначив, що пройшов рівно рік як Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації була надана від 

постійної комісії пропозиція щодо зазначення джерел фінансування проектів. 

При підготовці проєкту Програми пропозиція не врахована. Запропонував 

подану таблицю з переліком інвестиційних проєктів доповнити чотирма 

колонками із зазначенням джерел фінансування проєктів, а саме: місцевий 

бюджет, обласний бюджет, державний бюджет, інші кошти та подати на 

сесію доповнення до проєкту рішення. 

       Віштак І.А., який поставив на голосуванню пропозицію депутата 

Радуцького О.Р.  щодо зміни форми розділу Програми соціально-

економічного розвитку шляхом додавання в таблицю колонок із зазначенням 

джерел фінансування проєктів. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Вельбівець О.І., який зазначив про ще одну пропозицію, враховуючи, що 

одним з найбільш значимих, соціально значимих питань соціально-

економічого розвитку є якраз стан доріг у межах області.  У Законі України 

«Про державний бюджет на 2022 рік» є визначена чітка сума субвенції 

державного бюджету дорожнього фонду області, яка складає 713 млн грн. З 

урахуванням того, що депутати представляють відповідні території, не тільки 

політичні сили, є відповідне делегування виборцями, органами влади, 

місцевими громадами повноважень своїм депутатам.  

       Олександр Іванович повідомив, що є узгоджена пропозиція 

депутатського корпусу доповнити проєкт Програми ще одним додатком - 

переліком доріг, які є пріоритетними на 2022 рік, виходячи з урахування 

критеріїв, які визначені для використання дорожнього фонду у рамках 2022 

року. Необхідно пропозиції, які надійдуть ще сьогодні-завтра, оформити у 

вигляді таблиці і подати, як додаток до Проекту програми соціально-

економічного розвитку. Попросив поставити його пропозицію на 

голосування.  

       Віштак І.А., який зазначив, що депутат Вельбівець О.І. пропонує 

підтримати проєкт Програми соціально-економічного розвитку за умови 

доопрацювання шляхом доповнення ще одним додатком із переліком доріг. 
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       Вельбівець О.І., який зауважив, що в цілому, Програму абсолютно 

підтримує. Його пропозиція стосується лише доповнення переліком 

найпріоритетніших доріг, які потрібно відремонтувати саме у 2022 році з 

дотриманням критеріїв, які визначає Служба автомобільних доріг України. 

Попросив надати відповідне доручення Департаменту. 

       Віштак І.А., який зазначив, що юридично було б правильно у рішенні 

комісії погодити проєкт рішення та рекомендувати до розгляду за умови 

доопрацювання шляхом доповнення зазначеним переліком доріг.  

       Вельбівець О.І., який наголосив на своїй пропозиції про доповнення 

проєкту рішення переліком доріг, враховуючи, що це узгоджена позиція 

багатьох депутатів. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію депутата 

Вельбівця О.І. щодо доповнення проєкту Програми соціально-економічного 

розвитку додатком із переліком доріг, що мають пріоритетне значення і які 

потрібно ремонтувати у 2022 році.  

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Радуцький О.Р., який зазначив, що у поданому проєкті рішення враховані 

не всі пропозиції, адже деякі проєкти були подані на експертизи. То ж 

запропонував також підготувати доповнення до переліку інвестиційних 

проектів, врахувавши пропозиції, які надійшли після підготовки проекту 

рішення. 

       Віштак І.А., який зазначив, що погоджують прийняття програми за умови 

доопрацювання переліку до сесії. Поставив на голосування пропозицію  

депутата Радуцького О.Р.  

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Вельбівець О.І., який запропонував  поставити на голосування 

пропозицію «проєкт рішення взяти за основу». 

       Віштак І.А., який  поставив на голосування пропозицію взяти за основу 

проєкт рішення «Про Програму економічного і соціально розвитку 

Черкаської області на 2022 рік». 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Радуцький О.Р., який запропонував дати доручення  від бюджетної 

комісії щодо врахування пропозицій  і скликати ще раз засідання постійної 

комісії. Зазначив, що було б доцільно побачити кінцевий результат Програми  

та визначитись, чи правильно зрозуміли у Департаменті. 
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       Гайович В.Ю., який висловив сумнів, зазначивши чи відображення 

пропозицій збільшуватиме оперативність щодо прийняття рішень по 

перерозподілу бюджеті. Адже буває, що планували залучити кошти з 

державного бюджету, потім фінансують з місцевих бюджетів бо немає 

ресурсу.  

       Вельбівець О.І., який зазначив, що озвучені ним пропозиції не його 

особисті, але вони якраз направлені на прискорення процедури оперативності 

використання фінансового ресурсу за цільовим призначенням, в межах 

чинного законодавства. На його думку, це створює нормальний клімат 

співпраці між двома гілками влади обласної державної адміністрації і 

обласної ради в частині єдиного курсу соціально-економічного розвитку з 

урахуванням всіх пропозицій. Запропонував поставити на голосування 

пропозиція про прийняття Програми в цілому.  

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію в цілому  

прийняти Програму соціально-економічного розвитку Черкаської області на 

2022 рік, з пропозиціями щодо доопрацювання до сесії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 4,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Пропозиція не набрала необхідної кількості на підтримку  

 

       Вельбівець О.І., який, враховуючи, що проєкт рішення прийнято за 

основу, пропозиції проголосовані, запрпонував доручити Департаменту 

регіонального розвитку облдержадміністрації в найкоротший термін,  

оперативно, доопрацювати проєкт рішення і внести повторно, до пленарного 

засідання ради 21 числа, для розгляду на засіданні комісії з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів  для остаточного узгодження і 

прийняття програми в цілому. Попросив поставити на голосування його 

пропозицію.  

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію депутата 

Вельбівця О.І. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  „За“ - 6. 

 

       Пропозиція не набрала необхідної кількості на підтримку  

 

       Радуцький О.Р., який попросив ще раз провести голосування. 

       Віштак І.А., який повторно поставив на голосування пропозицію 

Вельбівця О.І. щодо необхідності доопрацювання Департаментом 

регіонального розвитку облдержадміністрації проєкту Програми соціально-

економічного розвитку та повторного винесення для розгляду на засідання 

постійної комісії перед сесією. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  „За“ - 9. 
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ВИРІШИЛИ: 

       1. Пропонувати внести до проєкту рішення «Про Програму економічного 

і соціального розвитку Черкаської області» такі доповнення: 

       1) В абзаці 10 «ВСТУП» після слів «облдержадміністрації» доповнити 

словами «органи місцевого самоврядування, виконавчої влади, громадські 

організації» відповідно до процедури розгляду  документів.  

2) Визначити об’єкт «будівництво Обласного центру екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради по вул. 

Корольова, 15 в м. Черкаси» як  найпріоритетніший. 

3) Доповнити перелік заходів Програми об’єктами «будівництво бункеру» 

та придбання лінійного прискорювача. Визначити їх найпріоритетнішим 

завданням. 

4) У розділі V ПЕРЕЛІК ІНВЕСТИЦІЙНИХ ПРОЕКТІВ, ЩО 

ПЛАНУЄТЬСЯ ТЕАЛІЗУВАТИ У 2022 РОЦІ, подану таблицю доповнити 

(по кожному інвестиційному проекту) чотирма колонками із зазначенням 

джерел фінансування, а саме: місцевий бюджет, обласний бюджет, 

державний бюджет, інші кошти. 

5) Підготувати доповнення до переліку інвестиційних проектів, 

врахувавши пропозиції які надійшли після внесення проекту рішення на 

розгляд ради. 

6) Доповни проект Програми переліком найпріоритетніших доріг, які 

треба відремонтувати у 2022 році. 

       2. Доручити Департаменту регіонального розвитку обласної державної 

адміністрації, доопрацювати проект рішення «Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області», з урахуванням обговорених та 

підтриманих на засіданні пропозицій, для повторного розгляду на засіданні 

постійної комісії  з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів до сесії обласної ради. 

 

      Висновок постійної комісії № 19/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М. щодо погодження розпоряджень обласної державної 

адміністрації. 

 

       Розгляд, погодження та голосування по кожному розпорядженню 

проводились окремо. 

 

1. 1. СЛУХАЛИ: 

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від  07.12.2021 № 694 «Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку 

на здійснення заходів із будівництва, реконструкції  і реставрації, 
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капітального ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної  та соціальної 

інфраструктури за об’єктами у 2021 році» 

по Департаменту будівництва облдержадміністрації у межах загального 

обсягу бюджетних призначень здійснюється перерозподіл видатків у сумі 

301,3 тис. грн. Кошти спрямовуються на об’єкти: 

203,8 тис. грн – Капітальний ремонт спортивних майданчиків  

та легкоатлетичних доріжок стадіону ФОСК „Колос“ по вул. 1-го Травня, 

25а, м. Городище, Черкаської області; 

97,5 тис. грн – проведення реєстрації та сплата збору на обов’язкове 

пенсійне страхування транспортних засобів, придбання яких здійснюється 

для медичних працівників комунальних закладів охорони здоров’я, що 

працюють у сільській місцевості (5 автомобілів). 

   Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

         Вельбівець О.І., який запитав щодо джерела перерозподілу коштів по 

стадіону ФОСК „Колос“. 

         Мацко О.Ф., який повідомив, що кошти необхідні для виконання 

додаткових робіт не передбачених проєктом, зокрема земляних робіт. 

         Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  694 від 07.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. 2. СЛУХАЛИ: 

      Кравченко Н.М., яка повідомила, що по Департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації, відповідно до постанови Кабінету 

Міністрів України від 26.05.2021 № 615, перерозподіляється 1 034,0 тис. грн з 

видатків споживання на видатки розвитку призначень субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, 

позбавлених батьківського піклування, осіб з їх числа. Розпорядженням 

обласної державної адміністрації від 10.12.2021 № 704 «Про перерозподіл 

коштів субвенції з державного бюджету» здійснюється відповідний 

перерозподіл коштів. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  704 від 10.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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1. 3. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що відповідно до постанови Кабінету 

Міністрів України від 09.12.2021 № 1275 до обласного бюджету надійшла 

субвенція з державного бюджету на здійснення підтримки окремих закладів 

та заходів у системі охорони здоров’я у сумі 10 млн грн. Ця субвенція носить 

цільовий характер. Розпорядженням обласної державної адміністрації від 

15.12.2021 № 708 «Про розподіл коштів субвенції з державного бюджету»   

Управлінню охорони здоров’я Черкаської обласної державної адміністрації 

збільшуються видатки і спрямовується ця субвенція на закупівлю обладнання  

для розвитку послуг з трансплантації гемопоетичних стовбурових клітин для 

КНП „Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради“. 

  Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію щодо 

погодження розпорядження обласної державної адміністрації №  708 від 

09.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. 4. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 15.12.2021 № 710 «Про розподіл та перерозподіл 

коштів субвенції з державного бюджету» по Департаменту соціального 

захисту населення Черкаської обласної державної адміністрації між 

бюджетами територіальних громад розподіляється 177,5 тис. грн та 

перерозподіляється 1 774,6 тис. грн субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених 

батьківського піклування. 

      По деяких громадах кошти не будуть використані і відповідно 

перерозподіляються іншим дітям по черговості. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Покатілова О.І., яка зазначила, кошти перерозподіляються у зв’язку з 

тим, що діти або не можуть знайти житло або проживають на іншій території. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  710 від 15.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 
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1. 5. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М.,  яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 15.12.2021 № 716 «Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету» по Департаменту будівництва Черкаської обласної 

державної адміністрації у межах загального обсягу бюджетних призначень 

здійснюється перерозподілу залишку субвенції з державного бюджету на 

реалізацію заходів, спрямованих на розвиток системи охорони здоров’я у 

сільській місцевості спрямовуються кошти бюджетам територіальних громад 

для придбання 5 комплектів телемедичного обладнання для амбулаторій 

загальної практики – сімейної медицини, зокрема: 

1) бюджету Камʼянської міської територіальної громади 99 000,00 

грн  на захід „Придбання телемедичного обладнання для  амбулаторії 

загальної практики – сімейної медицини по вул. Модестова, 53, с. Косарі 

Камʼянського району“;  

2) бюджету Монастирищенської міської територіальної громади  

87 632,00 грн на захід „Придбання телемедичного обладнання для 

амбулаторії загальної практики – сімейної  медицини по вул. Лесі Українки, 

2, смт Цибулів Монастирищенського району“;  

3) бюджету Ротмістрівської сільської територіальної громади  

198 000,00 грн на захід „Придбання телемедичного обладнання для 

амбулаторії загальної практики – сімейної медицини по вул. Стельмащука, 2, 

с. Ротмістрівка Смілянського району“;  

4) бюджету Городищенської міської територіальної громади  

87 633,00 грн на захід „Придбання телемедичного обладнання для 

амбулаторії загальної практики – сімейної медицини по вул. 40-річчя 

Перемоги, 5, с. Хлистунівка Хлистунівської ОТГ Городищенського району“.  

    Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 8). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Вельбівець О.І., який запитав, чи розподілені кошти остаточно 

закривають потреби громад у коштах на придбання обладнання. 

       Мацко О.Ф., який повідомив, що коштів достатньо. 

        Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  716 від 15.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. 6. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М.,  яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 15.12.2021 № 717 «Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету» по Департаменту соціального захисту населення 

Черкаської обласної державної адміністрації у межах загального обсягу 
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бюджетних призначень здійснюється перерозподіл видатків у обсязі 50,0 тис. 

грн для надання субвенції бюджету Черкаської міської територіальної 

громади на виплату одноразової грошової допомоги  в розмірі 50 тис. грн 

(п’ятдесят тисяч гривень) членам сімей осіб, смерть яких пов’язана з 

проведенням АТО/ООС, а також членам сімей осіб, загибель (смерть) яких 

пов’язана з виконанням обов’язків військової служби або  з проходженням 

військової служби в особливий період. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який запитав за рахунок яких коштів здійснюється 

перерозподіл. 

       Чикало Р.О., який повідомив, що означені кошти передбачені на 

виконання обласної комплексної програми «Турбота».  

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  717 від 15.12.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок постійної комісії № 19/2 додається до протоколу 

(додаток 10). 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що проєкт рішення «Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 24.12.2020  № 4-8/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2021 рік» було підготовлено з метою забезпечення 

виплати заробітної плати працівникам обласних установ та забезпечення 

розрахунків за комунальні послуги та енергоносії.   

       На врегулювання цих питань спрямовуються перерозподіл видатків в 

межах кожного головного розпорядника коштів та зменшується на                

4,2 млн грн обсяг резервного фонду обласного бюджету.  

      У результаті 1994,895 тис. грн спрямовується для забезпечення виплати 

заробітної плати працівникам бюджетних установ, що перебувають в 

управлінні Управління освіти і науки облдержадміністрації.  

       На забезпечення розрахунків за комунальні послуги та енергоносії 

спрямовується 7,8 млн грн, із них 5,3 млн грн по Управлінню охорони 

здоров’я облдержадміністрації, 1,2 млн грн по Управлінню культури та 

охорони культурної спадщини облдержадміністрації, 942 тис. грн 

Управлінню освіти і науки облдержадміністрації, 306 тис. грн Черкаській 

обласній раді.  

       Текст проєкту рішення з пояснювальної запискою додається до 

протоколу (додаток 11). 
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ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який запитав про суму резервного фонду, яка 

залишиться після врахування зазначених у проєкті рішення пропозицій, та чи 

в повному обсязі до кінця року забезпечені видатки по захищених статтях по 

головних розпорядниках коштів  

         Кравченко Н.М., яка повідомила, що резервний фонд становитиме       

2,8 млн грн. Що стосується врахування видатків по захищених статтях, то  

провели розрахунки і врахували потребу виходячи із тарифів визначених на 

листопад і очікуване споживання в натуральних показниках. Якщо 

подивитись ці розрахунки то потребу забезпечено. 

       Гайович В.Ю., який запитав, як вплинув означений перерозподіл на фонд 

заробітної плати. 

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що фонд заробітної плати не 

коригувався, а були зменшені інші поточні видатки по головних 

розпорядниках коштів. Капітальні видатки коригувались тільки там де 

відбулися торги і була реальна економія коштів по об’єктах.  

        Вельбівець О.І., який запитав чи були враховані стимулюючі надбавки. 

        Кравченко Н.М., яка зазначила, що було враховано лише те за що 

повинні розрахуватися виходячи з діючих умов оплати праці, стимулюючих 

немає.  

        Віштак І.А., який запропонував взяти за основу проєкт рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020  № 4-8/VIII». 

  

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

      Вельбівець О.І., який запропонував по головному розпоряднику коштів 

Департаменту будівництва обласної державної адміністрації із сум, 

передбачених по цьому розпоряднику коштів, виключити розпорядження               

обласної державної адміністрації № 658, як таке, що, на думку Олександра 

Івановича, приймалося на минулому засіданні постійної комісії з 

порушенням  процедури розгляду. Розглянути доопрацьований проєкт 

рішення, але без врахування означеного розпорядження. 

      Скічко О.О., який висловив здивування щодо пропозиції Вельбівця О.І., 

адже по деяким об’єктам вже здійснено проплати. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію депутата 

Вельбівця О.І. щодо підтримки проєкту рішення за умови виключення 

розпорядження обласної державної адміністрації № 658. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 4,   „Проти“ – 4,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосували“ - 1. 

 

       Пропозиція не набрала необхідної кількості на підтримку  
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       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про підтримку  

проєкту рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020  

№ 4-8/VIII». 
 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 3,   „Не голосували“ - 1. 

 

       Пропозиція не набрала необхідної кількості на підтримку  
 

       Висновок постійної комісії № 19/3 додається до протоколу (додаток 12). 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М. щодо проєкту рішення «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2022 рік». 

       Доповідач повідомила, що при розробці обласного бюджету на 2022 рік 

було враховано положення законів України «Про державний бюджет на 2022 

рік» та «Про внесення змін до Податкового кодексу України», Бюджетної 

декларації на 2022-2024 роки.   

       Текст проєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який, який враховуючи, що члени комісії завчасно 

ознайомились із проєктом рішення, запропонував перейти до його 

обговорення. 

        Гайович В.Ю., який запитав щодо розподілу перехідних залишків. 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розподіл можна здійснювати після 

затвердження річного звіту, термін подання якого припадає на кінець лютого. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про підтримку  

проєкту рішення «Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік». 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

      „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2022 рік“ та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради.  

 

       Висновок постійної комісії № 19/4 додається до протоколу (додаток 14). 

 

 

Голова постійної комісії                                                       І. ВІШТАК 

 

 

Секретар постійної комісії                                                    С. РАДЧЕНКО 


